
Tack för era förslag. 

 

Det skulle vara mycket önskvärt att Grankullas gamla stationshus skulle kunna användas för något nyttigt 

och att det inte skulle stå tomt mycket längre. Huset ägs av Senaatin Asema-alueet Oy, ett nytt bolag som 

staten har grundat för att utveckla och utnyttja sin fast egendom kring stationsområden. Samma bolag äger 

marken som används för anslutningsparkering norr om järnvägen. Bolaget kommer att representera sin 

vision om hur de som markägare ser framtiden, men det som alla parter först skall förbereda sig för är det 

stora stadsbaneprojektet som kommer att förnya helheten starkt och som det ser ut för tillfället, skulle 

påbörjas inom de närmaste åren. I samband med stadsbanan skulle parkeringssystemet förnyas under 

jorden och fotgängar- och cykelförbindelserna förbättras. I diskussioner med Grankulla stad har statens 

representanter (förr VR-Yhtymä Oy och VR-Kiinteistöt Oy) under åren berättat om möjligheter för att 

reparera stationshuset och orsaken till det att huset fortfarande står tomt är mycket enkel: kalkylerna visar 

att reparationerna kostar för mycket för att en hyresgäst eller en ny ägare skulle kunna flytta sin 

verksamhet till huset. Detta gäller staden på samma sätt. Skattebetalarnas pengar skall användas effektivt 

och ansvarsfullt. Dessutom skulle lösningen inte vara funktionellt förnuftig. Staden har i sin strategi ett 

tydlig mål: Detaljplaneändringen för stadshusområdet slutförs under fullmäktigeperioden och planeringen 

inkluderar stadens förvaltningslokaler. Planeringen har pågått i flera år och meningen är att planförslaget 

under hösten att framläggs och presenteras för kommuninvånarna. 
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